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Zápis z 1. řádného zasedání Akademického senátu ČVUT  
konaného dne 11. 1. 2023 

 

Přítomni: prof. Ing. Tywoniak Jan, CSc. (FSv); prof. Ing. Wald František, CSc. (FSv); prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš (FSv); Bc. Ondřej Váňa 
(FSv); Ing. arch. Anna Marie Černá (FSv); doc. Ing. Bauma Václav, CSc. (FS); doc. Ing. Horný Lukáš, Ph.D. (FS); prof. Ing. Hrdlička Jan, Ph.D. 
(FS); Ing. Kuchař Michal (FS); Ing. Stejskal Michal (FS); RNDr. Bláhová Ilona Ali, Ph.D. (FEL); prof. Ing. Ripka Pavel, CSc. (FEL); doc. Ing. 
Vokřínek Jiří, Ph.D. (FEL); Ing. Sláma Jakub (FEL); Ing. Šťastný Martin (FEL); Ing. Ambrož Petr, Ph.D. (FJFI); doc. Dr. Ing. Richter Ivan (FJFI); 
Pilná Kateřina (FJFI); Bc. Tichý Štěpán (FJFI); Ing. arch. Mgr. Brůhová Klára, Ph.D. (FA); prof. Ing. arch. Lábus Ladislav, Hon. FAIA (FA); Ing. 
arch. Matějovská Dana, Ph.D. (FA); Holuša Václav (FA); Lucie Kadrmasová (FA); doc. Ing. Hrubeš Pavel, Ph.D. (FD); doc. Ing. Kraus Jakub, Ph.D. 
(FD); doc. Ing. Nouzovský Luboš, Ph.D. (FD); Bc. Jirmanová Markéta (FD); Ťukal Jakub (FD); Ing. Caithamlová Martina (FBMI); Ing. Kašpar Jan 
(FBMI); Mgr. Vymětalová Veronika, Ph.D. (FBMI); Bc. Petrášek Tim (FBMI); Bc. Vafková Olga (FBMI); Ing. Bařinka Lukáš (FIT); doc. Ing. 
Janoušek Jan, Ph.D. (FIT); RNDr. Olšák Petr (FIT); Meinlschmidt Jakub (FIT); Štorc Ondřej (FIT); Ing. Bc. Andres Pavel, Ph.D. ING. PAED. IGIP 
(MÚVS); prof. Ing. Hlaváč Václav, CSc. (CIIRC); Thuy Dung Ha (MÚVS); Ševčenková Aneta (MÚVS);  

Omluveni: prof. Ing. Jex Igor, DrSc. (FJFI); 

Neomluveni: Mgr. Vykydal Libor (ÚTVS); 

Hosté: doc. Dr. Ing. Achtenová Gabriela (RČVUT); RNDr. Šrubař Jiří, Ph.D. (FA); Ing. Mgr. Feit Jan (FD); Ing. Jeřábek Stanislav (FIT);  
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1. Schválení programu 1. (ustavujícího) zasedání AS ČVUT  
M. Farník – zahájil ustavující zasedání. Je to poslední úvodní zasedání, jelikož dle nového volebního řádu budou zasedání pokračovat kontinuálně, 
neboť se bude vždy obměňovat část AS. Jako předseda hlavní volební komise povede dnešní zasedání do zvolení předsedy. Přivítal hosty. 
Pogratuloval všem ke zvolení a členství v AS. S tajemníkem se dohodli spojit první 2 body – schválení programu a sliby členů AS včetně přihlášení 
do komisí AS. Vyjmenoval existující stálé komise, ve kterých je možné pracovat. Přečetl slib člena AS, který je v příloze Statutu.  

Všichni přítomní senátoři složili slib a uvedli, ve kterých komisích chtějí být členy.  

Usnesení 01-01: AS ČVUT schválil program 1. (ustavujícího) zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 43-0-0 Usnesení bylo přijato.  

2. Sliby členů AS ČVUT  
Bod byl spojen s předchozím.  

3. Volba předsednictva AS ČVUT 
M. Farník – představil procesní postup hlasování podle počtu kandidátů. V. Vymětalová – navrhla J. Janouška, J. Janoušek –návrh přijal, krátce 
se představil. V. Hlaváč – kandidaturu J. Janouška podpořil. P. Andres – také podpořil kandidaturu. Má dotaz, jak plánuje z hlediska časových 
propozic řízení senátu, tak abychom projednávali co nejvíc úsporně. J. Janoušek – uvědomuje si, že je nutné rozlišovat roli předsedy a roli 
senátora, kdy v roli předsedy své názory nemůže upřednostňovat. Pokud se ale vyjadřuje jako senátor, měl by říct svůj názor. Časová efektivita je 
dlouhodobým tématem při jednání AS. Měli jsme i zasedání trvající od 13:30 do 19:00. Aby se všechno stihlo probrat a věcně projednat, standardní 
procesní postup, o který jsme se snažili, závisel na práci komisí. Projednání témat na komisích zkracuje dobu jednání na zasedání. AS ČVUT 
hlasoval o volbě předsedy, který převzal řízení zasedání. J. Janoušek – V předsednictvu je místopředseda za zaměstnance, za studenty a 
předsedové komisí. První je volba místopředsedy za zaměstnance. I. Bláhová – navrhla D. Matějovskou, protože v minulém období fungovalo 
předsednictvo dobře, D. Matějovská přijala. V. Hlaváč – navrhl I. Richtera. I. Richter nepřijal, protože má zvýšené povinnosti na fakultě. D. 
Matějovská – krátce se představila. J. Janoušek – podpořil nominaci D. Matějovské.  
Další jsou nominace na studentského místopředsedu. O. Váňa – nominoval J. Slámu. J. Sláma – krátce se představil, tuto funkci vykonával 
v minulém senátu po M. Farníkovi.  

J. Janoušek – dále se volí předsedové komisí. Jsou to klíčoví členové AS. Každý předseda komise odpovídá za komunikaci s příslušným členem 
vedení a i jinak odpovídá za udržování komunikace v oblasti, kterou se komise zabývá. První v seznamu je legislativní komise, která projednává 
veškeré záležitosti legislativy, jako jsou vnitřní předpisy ČVUT a součástí. Vyjadřuje se k celé řadě dalších dokumentů, máme zde i témata jako 
jsou soudní spory. V. Hlaváč – navrhuje V. Vymětalovou, dělala práci klidně, pečlivě a dobře, V. Vymětalová s nominací souhlasila a krátce se 
představila. D. Matějovská – podpořila nominaci.  
K. Brůhová – sama neví, kdo je členem nebo členkou dané komise. Jestli by bylo možné to před tím nějak přečíst. J. Janoušek – kolegové to 
zapisovali. Ke každé komisi je možné to přečíst. Souhlasí, že V. Vymětalová byla výborná aktivní předsedkyně komise. 

Další komisí je hospodářská. AS kontroluje efektivní využívání finančních prostředků. V. Hlaváč – nominoval P. Ripku. Občas s ním nemá shodné 
názory, ale práci předsedy hospodářské komise dělá skvěle. P. Ripka – nominaci přijímá. J. Janoušek – podpořil nominaci. Otázky finanční jsou 
komplikované. Předsedou hospodářských komisí bývají typicky bývalí děkani, kteří přináší zkušenosti z jednání o hospodářských záležitostech do 
senátu. P. Ripka je velice aktivní, pracovitý a otevřený předseda.  
Rád by s předsedou hospodářské komise diskutoval jednu záležitost, jestli by AS zejména pro nové senátory neudělal školení, které se týká tématu 
financování vysoké školy, kde by se řeklo, jaké jsou zdroje, jak se vytváří rozpočet. Velice by to pomohlo senátorům, kteří jsou zde poprvé, aby se 
dokázali orientovat. P. Ripka – poděkoval za důvěru a dodatečně se představil.  

J. Janoušek – další je komise pro vědu, tvůrčí činnost a doktorské studium. Řeší věci, které se týkají vědeckých záležitostí, projektů a doktorského 
studia. V. Vymětalová – nominovala I. Richtera, který v této činnosti působil v minulém období velmi úspěšně. Velmi se snaží zajistit diskusi a 
kontinuální pokračování. I. Richter – poděkoval za projevenou důvěru. Nominaci přijímá.  
J. Janoušek – zvolení předsedové V. Vymětalová a I. Richter jsou také zástupci ČVUT v RVŠ.  

Další je komise pro pedagogické záležitosti, která projednává vše, co se týká výuky v bakalářském a magisterském studiu. J. Sláma – v minulém 
období byl předsedou komise student, který v tomto senátu už nesedí. Paní prorektorka si tu spolupráci velmi pochvalovala, takže nominuje M. 
Stejskala, který je doktorandem na FS a je také studentským hodnotitelem NAÚ, kde již hodnotil 6 akreditací. Zkušenosti na to má a uvědomuje si, 
že je mezi námi nový. Dohodli se, že J. Řezníček požádá o externí členství, aby jako bývalý předseda komise dohlédl na hladké předání. M. Stejskal 
nominaci přijal. D. Matějovská – nominovala P. Ambrože. Ten nominaci přijal, ačkoli v této komisi nepůsobil. P. Andres – bude vycházet z toho, 
že prorektorka chválila spolupráci se studenty. Nominuje A. Ševčenkovou. Ta nominaci přijala. Všichni nominovaní se představili. Proběhla tajná 
volba. M. Farník – bylo odevzdáno 43 lístků, 2 neplatné. Získané hlasy: A. Ševčenková – 6 hlasů, P. Ambrož – 11 hlasů, M. Stejskal – 24 hlasů.  

J. Janoušek – další je komise KIS. Stará se o IT věci, kontrolu VIC včetně schvalování jejich rozpočtu a o projekty, které VIC řeší. J. Sláma – mezi 
námi máme vedoucího katedry počítačů ze součásti, která činnost VIC dlouhodobě kritizuje nejhlasitěji. Nominuje J. Vokřínka. J. Vokřínek – 
souhlasí s nominací a představil se. D. Matějovská – dotaz na P. Olšáka, jestli by nechtěl kandidovat na předsedu. P. Olšák – přijímá nabídku. V. 
Hlaváč – podpořil nominaci J. Vokřínka. Rektor bude vybírat nového ředitele VICu a situace je dlouhodobě zablokovaná. Skoro celé ČVUT vnímá 
VIC jako obtížný hmyz, co bere peníze, nedodává dostatečné množství výsledků, ale není to tak jednoduché. Vedení ČVUT by mělo metodicky VIC 
řídit, ale ve skutečnosti ho metodicky neřídí. AS je schopen přesvědčit obě strany, aby se tak stalo, aby bylo rozumné zadání, co VIC může dělat za 
peníze, co má, jestli se na to personál hodí a tak dále, a to jsou velmi těžké úkoly. J. Vokřínek je člověk, které vede pracoviště, má světový rozhled, 
vědecké výsledky, umí vyjednávat, má nad tím nadhled, a to je u něj výhoda proti druhému kandidátovi, i když ho zná léta. J. Janoušek – VIC je 
dlouhodobým tématem. V roce 2014 vznikla funkce člena vedení Prorektor pro informační strategii, tato funkce minulý rok zanikla. Bývalý prorektor 
je teď prorektorem pro kvalitu. Z pohledu členů vedení VIC řídí rektor. V. Hlaváč – je důležité, aby strategie byla dokument a takový dokument 
nemáme. Získané hlasy: J. Vokřínek – 34, P. Olšák - 8; J. Janoušek – gratuluje J. Vokřínkovi ke zvolení. J. Janoušek – k 31.12.2022 skončil M. 
Kalika jako ředitel VICu a byl jmenován nový ředitel P. Zácha. Ten ustanovil nový orgán, kterým je grémium ředitele VICu. AS nabídl jedno místo 
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v tomto orgánu. L. Bařinka za AS byl na této schůzce 3x, protože KIS neměl předsedu, nyní si to komise určí. P. Ripka – dotaz, jestli nový ředitel 
byl pověřen nebo jmenovaný. J. Janoušek – je vypsáno výběrové řízení a ředitel byl pověřený.  

Další komise je KRK, která se zabývá záležitostmi, které se týkají rozvoje ČVUT, rozvojových projektů, generelu a podobně. Zároveň se zabývá 
kvalitou, což má na starost také rada pro vnitřní hodnocení. J. Janoušek – nominuje V. Hlaváče, který předsedu komise dělal výborným způsobem 
a dobře spolupracoval s ostatními předsedy. Často se spojovaly agendy a ji eho odborné působení je velice kompatibilní ke kvalitě a rozvoji. V. 
Hlaváč – s potěšením přijímá nominaci. J. Sláma – cení se práce, kterou udělal V. Hlaváč. Dovolil by si nominovat K. Brůhovou, přihlásila se do 
jediné komise, a to je tahle. Přišla se spoustou progresivních nápadů, což je to, co rozvoj a kvalita univerzity výhledově také potřebuje. K. Brůhová 
– nominace si váží, ale nebyla by schopná tomu věnovat tolik času, kolik by bylo třeba. V. Hlaváč – poděkoval za důvěru.  

J. Janoušek – další komisí je komise pro SÚZ. Zabývá se kolejemi, menzami a dalšími zařízeními co SÚZ spravuje. Tradičně bývá předsedou 
student. M. Šťastný – nominuje K. Pilnou, protože se problematikou kolejí zabývá. P. Ambrož – koncem minulého období tuto funkci velmi 
svědomitě vykonával O. Váňa a chce ho nominovat. O. Váňa – váží si nominace, ale odmítá. K. Pilná – krátce se představila. J. Janoušek – každý 
člen předsednictva má svého partnera v komunikaci ve vedení, v tomto případě je to ředitel SÚZ.  

Poslední je studentská komise, která vlastně „patří“ studentům, a mohou v ní řešit veškeré studentské záležitosti. L. Kadrmasová – nominuje O. 
Váňu. V minulém období dělal předsedu KSÚZ skvěle a podílí se na organizaci studentských akcí, je členem centrály Studentské Unie, takže by byl 
dobrým kandidátem. O. Váňa – přijímá nominaci. Představil se. 

Usnesení 01-02: AS ČVUT zvolil jako předsedu senátu doc. Ing. Jana Janouška, Ph.D. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 37-1-5 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-03: AS ČVUT zvolil jako místopředsedkyni senátu za akademické pracovníky ČVUT doc. Ing. arch. Danu Matějovskou, Ph.D. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 37-0-6 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-04: AS ČVUT zvolil jako místopředsedu senátu za studenty ČVUT Ing. Jakuba Slámu. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 34-2-7 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-05: AS ČVUT zvolil za předsedkyni Legislativní komise Mgr. Veroniku Vymětalovou, Ph.D. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 37-2-4 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-06: AS ČVUT zvolil za předsedu Hospodářské komise prof. Ing. Pavla Ripku, CSc. 
Počet osob s hlasovacím právem: 42 
Hlasování:36-3-3 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-07: AS ČVUT zvolil za předsedu KVTDS doc. Dr. Ing. Ivana Richtera. 
Počet osob s hlasovacím právem: 40   
Hlasování: 36-0-4 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-08: AS ČVUT zvolil za členy Volební komise pro volbu členů předsednictva Ing. Michala Farníka, Ing. Stanislava Jeřábka a 
Dr. Jiřího Šrubaře. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 43-0-0 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-09: AS ČVUT zvolil jako předsedu Komise pro pedagogické záležitosti Ing. Michala Stejskala.   
Počet osob s hlasovacím právem: 43  
Hlasování: A. Ševčenková – 6 hlasů, P. Ambrož – 11 hlasů, M. Stejskal – 24 hlasů 
Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-10: AS ČVUT zvolil za předsedu Komise pro informační strategii doc. Ing. Jiřího Vokřínka, Ph.D.  
Počet osob s hlasovacím právem: 43  
Hlasování: 34-8-1 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-11: AS ČVUT zvolil za předsedu Komise pro rozvoj a kvalitu prof. Ing. Václava Hlaváče, CSc. 
Počet osob s hlasovacím právem: 42 
Hlasování: 33-4-5 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-12: AS ČVUT zvolil za předsedkyni Komise pro SÚZ Kateřinu Pilnou. 
Počet osob s hlasovacím právem: 42 
Hlasování: 37-2-3 Usnesení bylo přijato.  

Usnesení 01-13: AS ČVUT zvolil za předsedu Studentské komise Bc. Ondřeje Váňu. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 1. řádné zasedání AS ČVUT, 11. 1. 2023 

 

4 
 

Hlasování: 36-4-3 Usnesení bylo přijato. 
 

4. Vyhlášení termínů dalších zasedání 
J. Janoušek – tradičně se AS schází poslední středu v měsíci od 13:30. AS zasedá nejvíce v této zasedací místnosti CIIRC nebo v Kongresovém sále 
Masarykovy koleje. Navrhuje tradiční termíny, ty se schvalují 2x ročně, takže dnes se schválí termíny řádných zasedání do letních prázdnin.  

Usnesení 01-14: AS ČVUT vyhlašuje 25.1., 22.2., 29.3., 26.4, 31.5., 28.6. jako termíny následujících řádných zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 43-0-0 Usnesení bylo přijato.  

5. Různé  
J. Sláma – v komisi pro SÚZ jsou pouze studenti, ale koleje jsou jedna z klíčových vlastností naší univerzity. Stav je takový, jaký je, a bylo to velmi 
ožehavé téma. Apeluje, aby akademičtí pracovníci zvážili své členství v komisi, protože to je téma, které se týká všech. J. Janoušek – v minulém 
období vznikla spolupráce mezi komisí pro SÚZ a hospodářskou komisí. Tato spolupráce je hlavně kvůli tomu, že ve finančních záležitostech, 
primárně investičních, může hospodářská komise významně pomoct. J. Tywoniak – komisí se mohou účastnit podle zájmu a témat i členové AS, 
kteří nejsou její členové. J. Janoušek – pokud předseda komise určuje termín schůzky komise, dělá to s členy komise. Pak předseda vždy oznámí 
schůzku komise celému AS. Při tom je také oznámen program a tím pádem kterýkoli člen AS může přijít na komisi. P. Olšák – je to v jednacím řádu, 
že předseda komise vyhlásí termín schůzky celému AS a rektorovi.  

R. Zeman – představil se novým senátorkám a senátorům jakožto tajemník AS ČVUT. Má několik organizačních věcí. Vyzval senátory bez fotografie 
na webu, aby domluvili schůzku s fotografem p. Ryszawym. Uvedl informace k plesu ČVUT. Informoval o výjezdním setkání AS ČVUT, které 
probíhají v Herbertově nebo v Kruhu u Jilemnice. Na červen je jediný termín, kdy se může konat, což je 9.-11.6.2023, a je na něj zarezervováno 
školicí středisko FA v Kruhu u Jilemnice. J. Janoušek – připomněl, že výjezdní setkání je užitečná akce, jde o neformální setkání, kde AS od pátku 
do neděle tráví čas, je pozván rektor a členové vedení, a je možné probrat jednotlivá témata v neformálním prostředí podrobně. Termín ještě 
v předsednictvu bude probrán. Co se týče zasedání, všechna do letních prázdnin budou v zasedací místnosti CIIRC.  

J. Meinlschmidt – padla tady myšlenka ohledně školení pro nové senátory. Chtěl by se za tento nápad přimluvit v oblasti financí nebo legislativy. 
J. Janoušek – určitě bude seminář na hospodářské záležitosti. Co se týká legislativy, možná by také stál za úvahu. J. Sláma – na začátku minulého 
funkčního období se takový kurz zařídil, mluvil o tom na schůzce studentské komory a probere se na předsednictvu. J. Janoušek – bylo by dobré 
udělat seminář na půdě legislativní komise.  

P. Olšák – k fotografiím. Není úplně nutné se nechat fotit, protože každý má fotografii v rámci informačního systému. Tím, že jsme se stali senátory, 
předpokládáme, že činnost je veřejná a je jenom potřeba zařídit, aby byly zobrazeny. J. Janoušek – souhlasí, pokud má někdo fotku v usermapu, 
zobrazuje se na webové stránce AS ČVUT. V. Vymětalová – není tomu tak. Vedla tuto diskusi s VICem. J. Sláma – stránka senátu je dynamická, 
spousta věcí se přidává z usermapu, jeden způsob, jak nahrát fotku, je poslat VICu. V usermapu je potřeba povolit zveřejňování fotky, pak se propíše 
automaticky i na další místa.  

P. Ripka – neví někdo přítomný něco o bubenečské koleji? O. Váňa – v listopadu se na komisi pro SÚZ dozvěděli, že rekonstrukce koleje neprobíhá 
podle plánu. Poslední informací, kterou měli v prosinci bylo, že stavba nedostala kolaudační rozhodnutí ani testovací provoz. Nedodala potřebné 
doklady a dokumenty, které slíbila stavebnímu úřadu. Jsme na hraně toho, že úřad zruší stavební povolení a bude se muset žádat o nové. Nové 
informace nezjišťoval, protože mu nepřišlo vhodné na dnešní zasedání toto řešit. Měl v plánu informace zjistit ve spolupráci s novým předsedou 
komise pro SÚZ. P. Ripka – kdo je zodpovědný za jednání s firmou? O. Váňa – OVIČ by za to měl být zodpovědný. P. Ripka – žádá o bod na příští 
zasedání. J. Janoušek – prorektorka Kohoutková byla na jednom z posledních zasedání s ředitelem OVIČ a vysvětlovalo se, o co jde. Pokud jsme 
v tomto stavu, kdy rekonstrukce stála přes 120 milionů a děje se toto, souhlasí, že potřebujeme znovu toto téma otevřít. P. Ripka – chce písemnou 
zprávu pro senát, kterou projednáme na zasedání. J. Janoušek – souhlasí s tím. Tradiční postup je připravit bod na komisi, a pak se tím stane i bod 
na řádném zasedání. Je také obecným vzorcem jednání před jednáním mít písemné podklady. O. Váňa – bylo zaplaceno 70%, zbytek univerzita drží. 
S tím, že už by měly nabíhat penále, která jdou státu. ČVUT připravuje, že představí firmě náhradu škody s tím, že kolej nefunguje, nebydlí tam lidi 
a nábytek stále leží ve fabrice. J. Sláma – stav byl tragický, bylo tam mnoho problémů, které nejdou pořádně odstranit. Výsledkem jednání bylo, že 
senát bude pravidelně informován, v lednu informace bude na lednovém zasedání. Stavba je pod vedením OVIČe, čekalo se na rozhodnutí Městské 
části ohledně částečného provozu a na základě vyjádření bude dál probíhat stavba po novém roce. Na základě rozhodnutí stavebního úřadu se 
nepředpokládá, že bychom koleje dostali v nejbližších měsících. Myslí, že faktem, že stavební firma nedostala rozhodnutí, termín nestihnou.  

V. Holuša – chce se zapsat do komise KRK. J. Janoušek – během 2-3 dnů dojde k nastavení rolí v usermapu, dojde také k nastavení členství v týmech 
na Teams. Dojde rovněž k nastavení členství v emailovém listě komisí a AS. Budete dostávat informace z VICu a pak pošle základní informační 
email, o které emailové konference se jedná, jaké týmy jsou a jak se používají. Uvedl možnost připojení se na zasedání online. Poděkoval za účast a 
ukončil zasedání.   

 

Zapsala: doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 
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6. Záznam jednotlivých hlasování (vyjma tajných) 
 

HLASOVÁNÍ č. 1 
11.1.2023 14:14:02 

1. Schválení programu 1. (ustavujícího) zasedání 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 1. (ustavujícího) zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 23 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 43 (96%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 1 
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HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 9 
11.1.2023 15:02:05 

3. Volba předsednictva AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT zvolil za členy Volební komise pro volbu členů předsednictva Ing. Michala Farníka, Ing. Stanislava Jeřábka a Dr. 
Jiřího Šrubaře. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 23 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 43 (96%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 1 
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HLASOVÁNÍ č. 9 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 14 
11.1.2023 15:45:04 

4. Vyhlášení termínů dalších zasedání 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyhlašuje 25.1., 22.2., 29.3., 26.4, 31.5., 28.6. jako termíny následujících řádných zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Omluven 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Štěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Pro 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nehlasoval 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 23 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 43 (96%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 1 
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HLASOVÁNÍ č. 14 - SCHVÁLENO 
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